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Generalforsamling i Herning Faldskærmsklub 
Referat 

29. februar 2024 

Dato 29. februar 2024 
Tidspunkt kl. 18:00-21:00 
Dropzone Denmark, Sunds 

 

Referent: Vibeke Ebert 
Til stede: 9 
Stemmeberettigede: 8 
 

Referat 

Velkomst Formanden Thomas Gilbert (TG) bød 
velkommen. 

1. Valg af dirigent og referent Foreslået som kandidat til dirigentposten: 
Thomas Gilbert (TG) 
 
Thomas Gilbert blev valgt til dirigent. 
 
Vibeke Ebert(VE) blev valgt til referent. 
 
Thomas Gilbert konstaterede at 
generalforsamling var lovlig indkaldt. Datoen 
blev varselt den 21. december 2023, og 
dagsorden blev publiceret på hjemmesiden den 
24/1-2024, samt på facebook. Dagsorden blev 
desuden sendt til medlemmerne pr. email den 
29/1-2024. 
 
Varsel om indsendelse af forslag, der ønskes 
behandlet på generalforsamlingen:  
Publiceret på email pr. 29. januar 2022 

2. Fremlæggelse af årsberetning Formanden, TG gennemgik foreningens 
beretning, her i stikord:  
 
Der har været en medlemsfremgang til 28 
medlemmer igennem 2023. 
 
Der har været afholdt angle-camp, 
klubkonkurrence og besøg hos andre klubber på 
medlemsinitiativ. 
 
Klubben har kunnet give medlemmerne en 
julegave på 3 spring – se den mail I har fået om 
det! 
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Thomas Gilbert har lavet en ny hjemmeside for 
klubben, så vi kan findes i DFU’s links til klubber, 
og der er også links til booking på burble. Møder I 
nogen, der gerne vil prøve et tandemspring, så 
henvis gerne til linket. Det kommer klubben til 
gavn. 
 
DFU har givet os et VR-headset. Desværre kun til 
staticline. 
 
HFK satser på, at den kommende sæson byder 
på flere aktiviteter. Der er allerede indgået aftaler 
med Timmi om CP-kurser. Der vil komme 
nærmere detaljer på aktivitetssiden på FB og 
hjemmeside. 
 
Vi stiler efter et stabilt medlemstal og vil 
selvfølgelig arbejde for at fastholde 
medlemmerne. Vi opfordrer derfor også 
medlemmerne til at komme med forslag og 
ønsker til udvikling inden for sporten. ”Hvad kan 
klubben gøre for, at du har lyst til at fortsætte din 
udvikling?” 
 
Beretningen blev godkendt.  

3. Fremlæggelse af årsregnskab og 
decharge 

Kassereren, Julia Lundsteen (JL) var ikke til stede 
og derfor blev regnskabet præsenteret af 
formanden.  
 
Efterfølgende var der inden spørgsmål til 
regnskab og budget 
 
Regnskabet blev godkendt. 

4. Orientering om fremtidigt arbejde 
og budget for løbende år 

Bestyrelsen fremlagde sit budget, for 2024, hvor 
der afsættes 5.000,- til medlemsaktiviteter. 
 
Efterfølgende var der ingen spørgsmål. 
 

5. Fastsættelse af kontingent Ingen ændringer til kontingent. 

6. Indkomne forslag TG fremlagde indkomne forslag. 
 
Ansøgning om tilskud til wellness / sauna 
Forslagstiller Christian Andersen uddyber: for at 
styrke sammenhodet i klubben vil det give 
mening at have et område hvor medlemmerne 
kan slappe af / samles når der ikke springes. ( om 
aftenen, ved dårligt vejr ) Indkøbet af sauna 
estimeres til at koste 40-50.000, hvor 
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størstedelen hentes hos medlemmer / sponsorer. 
DZDK har indvilliget i at finansiere strøm / energi 
i sæsonen, og de 10.000 i støtte fra HFK kunne 
komme fra DFU tilskud som bliver realiseret ved 
uddannelse af nye c-springer. 
 
Forslaget blev godkendt af forsamligen, under 
forudsætning af at den øvrige finansiering 
kommer på plads. 
 

7. Nyt fra DZDK v. Peter Svalø Der er ansat en ny marketings-og 
eventkoordinator. 
 
DZDK vil i denne sæson fokusere på funjumpere 
og har allerede planlagt flere events i sæsonen. 
Der vil bl. a. være solokurser hver fredag, 
bersærkerboogie (maj), sommerboogie (juni) 
samt halo-spring (aug.). Desuden vil der løbende 
være freefly-camps og CRW. 
 
Der vil komme flere computere til brug for 
funjumpere og læg gerne optagelser som I synes 
DZDK må bruge. 
 
HFK’s medlemmer får fortsat rabat i cafeen, men 
til gengæld stiger pakkebilletten så pakkerne 
kan få mere i løn. 

8. Konverteringer v. Peter Elias Konverteringer fra USPA til DFU har igennem 
tiden været en barriere for medlemmerne. 
 
Peter Elias har nu fastlagt en procedure, der vil 
findes på HFK’s hjemmeside. 
 
Elementerne er: Tilmelding til HFK, teoriprøve på 
nettet, pakning og kontrol. 
 
Dette vil forhåbentlig lette konverteringen 
fremover og gøre det nemmere for det enkelte 
medlem at overskue. 

9. Valg af medlemmer og suppleanter 
til bestyrelsen 

Bestyrelsem meddeler at Julia Lundsteen samt 
Martin Bay ønsker at udtræde fra bestyrelsen. 
 
Valgt til bestyrelsen 
Peter Elias 
Valgperiode: 2024-2025 
Valgt første gang: 04. febraur 2022 
 
Vibeke Ebert 
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Valgperiode: 2024-2025 
Valgt første gang: 04. febraur 2022 
 
Peter Svalø 
Valgperiode: 2024-2025 
Valgt første gang: 29. febraur 2024 
 
Søren Moos 
Valgperiode: 2024-2025 
Valgt første gang: 29. febraur 2024 
 
Casper Nielsen 
Valgperiode: 2024-2025 
Valgt første gang: 29. febraur 2024 
 
Valgt som suppleant 
Christian Støvring 
Valgperiode: 2024 
Valgt første gang: 29. febraur 2024 
 

10. Valg af kritisk revisor Valgt som revisor for 1 år 
Thomas Ulriksen 
 

11. Eventuelt Der blev ikke stillet nogen konkrete spørgsmål 
under eventuelt, men der var en god og meget 
konstruktiv snak omkring fremtiden, og de 
muligheder der ligger foran klubben.  
 
Thomas Gilbert takkede for fremmødet og den 
gode debat. 
 

 
Referat godkendt. 
 
__________    ____________________________ 
Dato                                                Dirigent 

 

Thomas Gilbert
21/3-2024


